
COMISSIÓ D’ASSOCIACIONS
ACTA 7/2023-24

Lloc: Aula 20.055, Campus de la Ciutadella, UPF

Data: 10 d’abril del 2024

Hora de començament: 16:14h

Hora d’acabament: 16:40h

Assistència:

Assisteixen presencialment:

Martina Roig, PUC

Mar Jordà, Post-crash UPF

Paula Garcia, Post-crash UPF

Gabriel Onyer, Post-crash UPF

Clara Tremosa, Pompeufarra

Aina Jandula, Pompeufarra

Uriel Minga, Trempats UPF

Alice Ghencea, Barcelona Debating Society

Muriel Riera, Barcelona Debating Society

Genís Hernández, JNC

Júlia Xaubet, JNC

Markel Soler, Universos de Paper i Fantasia

Lucía Theoktisto, AIESEC

Assisteixen telemàticament:

Núria Garcia, UNSA Barcelona

Pol Turu, deba-t.org

Victor Prats, deba-t.org

Vincenzo Montagna, Equipo Europa

Àlex Mas, FNEC

Clara Masseguí, Associació Quirúrgica Gimbernat

Adrià Rey, Associació Quirúrgica Gimbernat

També assisteixen:

Àlex Aranda, Representant de les Associacions al CEUPF

Alba Torrent, Estudiant en Pràctiques al SACU



Ordre del dia:

1. Aprovació de l’acta anterior

2. Setmana associativa

3. Assignació pressupostària CEUPF

4. Cervesada de la Comissió

5. Cohesió de final de curs

6. Precs i qüestions

Desenvolupament de la sessió:

1. Aprovació de l’acta anterior

S’aprova l’acta anterior per unanimitat.

2. Setmana Associativa

Es recorda que davant la divisió entre les associacions a l’hora d’establir les dates per la Mostra

d’enguany - algunes preferien al febrer i d’altres a l’abril - es va decidir impulsar una Setmana Associativa per

tal que les associacions que ho desitgessin poguessin celebrar actes en aquelles dates i fer-ne una promoció

conjunta. Després de realitzar una enquesta pel grup de la Comissió d’Associacions, es va decidir moure la data

oficial prevista per la setmana del 15 al 19 d’abril, a la setmana del 6 al 10 de maig. Es demana que en els

pròxims dies s’informi a la Comissió de les activitats que es faran per poder preparar la programació.

Es comenta que, de moment, l’únic acte més o menys definit segueix sent el de l’Universitari, el qual

consistiria en instal·lar un micròfon al pati del 20 per tal de fer una ronda d'associacions en què cadascuna es

presentés, exposés les activitats que fa, etc.

Des de la JNC es demana com es farà la reserva d’espais i material, a la qual cosa es respon que tot

funcionarà com sempre i que les associacions hauran de demanar-ho a través d’un CAU. També es va plantejar

l’opció de reservar unes aules concretes i fer totes les activitats allà mateix per facilitar l’accés a l’alumnat.

S’acabarà de decidir. Es recorda que durant la setmana escollida no es podran dur a terme actes electorals.

Des de Trempats es comenta que des de la seva associació s’estava valorant fer un “passaclasses”

durant aquest trimestre per donar-se a conèixer. Es comenta que seria bona idea demanar conjuntament des de la

Comissió que els professors s’hi impliquessin i cedissin, durant la Setmana Associativa, 5 minuts a l’inici de les

classes per tal que les associacions es puguin promoure. Es comenta que es pot proposar al SACU per tal de

tenir més suport.



3. Assignació pressupostària del CEUPF

Es recorda que hi ha 500 euros destinats a la Comissió d’Associacions des del Consell d'Estudiants i

s’obre torn de paraula per tal que les associacions plantegin idees de com gestionar aquests diners i en què

invertir-los. No es fa cap proposta.

Des de BDS es pregunta si aquest finançament és anual o per curs acadèmic, per saber de quin marge

es disposa per prendre una decisió. Es respon que és anual.

Des d’Universos de Paper i Fantasia es demana en què consisteix exactament aquest pressupost i què

s’ha fet altres anys amb ell. S’explica que des del CEUPF es destina una partida de 500 euros a la Comissió

d’Associacions cada any per tal que es puguin celebrar les activitats que es desitgin. Altres anys s’han destinat a

l’elaboració de pancartes, flyers, etc.

Des de Post-Crash es pregunta si aquests 500 euros els han d’utilitzar de forma conjunta totes les

associacions, a la qual cosa es respon que no té perquè, tot i que així es contempla, però que l’assignació s’ha de

votar i aprovar des de la Comissió.

4. Cervesada de la Comissió

Es recorda que la cervesada del 15 de febrer es va haver d’anul·lar i que s’està renegociant una nova

data per a finals de maig, amb el dijous dia 30 com a possible proposta. S’informa que, en comptes d’assignar-la

aleatòriament, es va plantejar organitzar-la de manera conjunta entre totes les associacions.

Des de la PUC es pregunta a qui anirien destinats els beneficis, a la qual cosa es respon que es

sumarien als 500 euros de què disposa la Comissió o bé es repartirien entre les diferents associacions

participants. Des de la PUC es comenta que potser és una mica contraproduent afegir els guanys al fons de la

Comissió, tinguen en compte que no s’han presentat propostes per invertir-los en cap activitat. Es proposa que

s’assigni a una associació que no hagi pogut celebrar cap cervesada durant el curs. La persona representant de

les associacions replica que es vol evitar un conflicte a l’hora d’assignar aquest última data a una associació

concreta i que fer-ho de manera fàcil i justa seria complicat.

Des de Post-Crash es pregunta, si es fes la cervesada conjunta, a càrrec de qui anirien les despeses i qui

s’encarregaria de l’organització. Es respon que es podrien utilitzar els 500 euros de què disposa la Comissió per

cobrir despeses i que l’organització hauria de ser conjunta entre membres de totes les associacions. També es

proposa, des de Post-Crash, que l’assignació de beneficis de la cervesada sigui tan sols per les associacions que

han contribuït en les tasques de preparació i no per a totes. Es comenta que el criteri a l’hora de repartir

beneficis està per decidir. Des de Trempats comenten que el dia 30 de maig, possible data de la cervesada, ells

tenen diada a Girona i no podran assistir-hi, però que ajudarien en el que fos necessari.



Es procedeix a votar si les associacions estan a favor de realitzar una cervesada conjunta de la

Comissió a finals de maig. Els vots son els següents:

● A favor: 6 vots

● En contra: 0 vots

● Abstenció: 6 vots

Considerant els resultats, es comenta que es tirarà endavant la proposta un cop s’hagi negociat i tancat

una data concreta amb el SACU i que s’acabaran d’establir els criteris.

Des de Trempats es comenta que, si es tira endavant, com que s’espera que hi vagi molta gent, es

podria reservar el carrer de davant del pati del 13 com es va fer per la seva calçotada.

5. Cohesió de fi de curs

Es proposa fer alguna activitat de cohesió de fi de curs. S’obre torn de paraula però no hi ha propostes.

Es decideix que es votarà més endavant.

6. Precs i qüestions

Trempats recorda que el dia següent, 11 d’abril, organitzen una cervesada i que el dia 18 d’abril tindrà

lloc una diada castellera a la plaça Gutenberg del Campus del Poblenou. Conviden els presents a assistir a

ambdues activitats.

Des de Trempats es pregunta quin límit tenen les associacions a l’hora de demanar impressions, a la

qual cosa es respon que el límit cobert pel SACU son 30 cartells i que després hauria d’anar a càrrec de la pròpia

associació.

Esgotat l’ordre del dia, es dóna per conclosa la reunió de la Comissió d’Associacions del dimecres 10

d’abril del 2024 a les 16:40h, el contingut de la qual queda recollit en aquesta acta de quatre pàgines.


